
Protokół Nr 50/2024 

z posiedzenia L Sesji Rady Gminy Obryte 

w dniu 22 lutego 2024 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 11:01 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Obryte 

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ‘’Zielone Mosty Narwi”. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia L Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący Rady 

Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Następnie Przewodniczący Rady 

Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 15, co stanowi 

quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych 

stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad. 

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (100% obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XLIX posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
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Za przyjęciem protokołu z XLIX posiedzenia Sesji głosowało 15 radnych (100% obecnych). 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – punkt 4 i 5 omówimy razem, natomiast głosować będziemy oddzielnie. Proszę 

o zabranie głosu Panią Skarbnik: 

P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 

z uzasadnienia do w/w uchwały, które stanowi załącznik do protokołu. Następnie omówiła 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte z uzasadnienia do w/w uchwały, które stanowi 

załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr L/320/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 

została podjęta. 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2024 r. 

P. Przew. RG – uchwała omawiana była w poprzednim punkcie, proszę o odczytanie uchwały 

Panią Skarbnik. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr L/321/2024 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2024 r. 

została podjęta. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Obryte 

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ‘’Zielone Mosty Narwi”. 

P. Przew. RG – proszę P. Tyszkiewicza (Zastępcę Wójta) o zabranie głosu: 

P. Tyszkiewicz- odczytam treść uzasadnienia do w/w uchwały, które stanowi załącznik 

do protokołu. 

Proszę o podjęcie przez Państwa radnych uchwały. 

P. Przew. RG- czy mają Państwo pytania. Proszę o zabranie głosu: 
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P. Rychlicki- około 9 lat temu pięciu rolników złożyło wnioski o dofinansowanie na otwarcie 

działalności do Zielonych Mostów Narwi. Wnioski zostały odrzucone. Dofinansowanie 

otrzymała zupełnie inna osoba, która otrzymała dofinansowanie 150 tys. na wybudowanie 

szkoły języków obcych. Okazało się, że osoba teraz tam mieszka. 

P. Wójt- my nie jesteśmy w komisji i nie bierzemy działu w podejmowaniu decyzji o tym kto 

dostanie dofinansowanie. 

P. Przew. RG – jakie ponosimy koszty należąc do Stowarzyszenia Zielone Mosty Narwi. 

P. Wójt- 10 tys. zł na rok. Złożyliśmy wniosek na remont świetlicy w Zambskach i otrzymaliśmy 

dofinansowane 400 tys. tylko dlatego, że należymy do Stowarzyszenia. Koszty jakie ponosimy 

przynależąc do stowarzyszenia zależą od liczby mieszkańców. 

P. P. Tyszkiewicz- Szanowni Państwo Radni, dzięki przynależności do tej lokalnej grupy 

działania wyremontowano prawie wszystkie świetlice. 

P. Przew. RG - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr L/322/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Obryte 

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ‘’Zielone Mosty Narwi” została podjęta. 

Ad. 7. Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG- chciałbym poinformować, że oświadczenie na zakończenie kadencji składa się 

na dwa miesiące przed upływem kadencji, czyli 29 lutego. Oświadczenie roczne należy składać 

do końca kwietnia, jednak Urząd Skarbowy zaleca, aby złożyć je w dniu 29 lutego. Dodatkowo 

należy dołączyć kopię PIT - u. Oświadczeniu na dwa miesiące przed upływem kadencji 

składamy dochody za dwa miesiące.  

P. Tyszkiewicz (Radny)- mam pytanie do P. Radnego Powiatowego, dotyczy remontów, 

czyszczenia chodników w Psarach, kiedy można spodziewać się prac. Czy Zarząd planuje jakieś 

remonty. 

P. Sekretarz- chodniki robią na bieżąco. W chwili obecnej zajmują się tym chodnikiem, który 

jest. Na Sesji 27 grudnia zgłosiłem uwagę, że budżet nie odzwierciedla stanu rzeczywistego 

na rok 2024. Planuję zabrać głos na Sesji 27 lutego i poinformować o mojej uwadze. 

Na ostatniej Sesji zostały wprowadzone dwie pozycie do WPF dotyczące drogi do Zambsk 

i Popław na lata 2026. Ponad 2 600 000 mln. zł są przeznaczone na dołożenie do tych dróg, 
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powiat sam nie da rady ich wybudować. Droga Psary-Popławy to koszt 12- 14 mln. Pan K. 

zinterpretował to co było na ostatnim posiedzeniu. 

P. Tyszkiewicz- moje pytanie dotyczyło chodnika nie drogo Psary – Popławy. Chodnik nie jest 

czyszczony, niedługo ulegnie zniszczeniu. Może wystosujemy pismo do Zarządu Dróg. 

P. Sekretarz- zajmę się tematem 28 lutego na Sesji. 

Ad. 22. Zakończenie obrad 

godz. 11:31 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie L Sesji Rady Gminy 

Obryte. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Mariola Osęka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 


